
Huiskamer Kelpen-Oler 

Via deze weg willen wij ons als huiskamer Kelpen-Oler afmelden voor 31-10. 
Het lukt ons helaas niet om er bij te zijn. 
Wij hebben de subsidievoorstellen gezien en kunnen ons daarin vinden wat betreft de huiskamers. 
Succes met de bijeenkomst. 

Muziek Federatie Leudal 

Zie aparte brief 

VIOS 

Zie aparte brief 

Studiegroep Leudal 
Als ik gemeentelijke stukken erop na sla kom ik uit bij: 
“Beleidskader accommodaties en subsidies d.d. 12 juli 2016” 
Daarin lees ik op blz 13 en 14 onder 4.6:  

“Conform het raadsbesluit van 7 juli 2015 geldt voor alle subsidies aan vrijwilligersorganisaties een 
algemene korting van 50% (,et op onderdelen enkele afwijkingen; de korting bij jeugd betrof 

25%). Via een motie in de raad van 22 maart 2016 is het ingangsjaar verschoven naar 2017”. 
En dan verder onder a): 
“Voor 2017 geldt voor alle gesubsidieerde verenigingen en stichtingen als minimum het 
subsidiebedrag dat volgt uit het raadsbesluit van 7 juli 2015”.   
En iets verder: 
“In het najaar van 2016 worden de subsidieregelingen na overleg met betrokken organisaties in 
bovenstaande zin aangepast en aan de raad voorgelegd.”  

Ik kan geen andere conclusie trekken dan dat de korting van 50% niet in 2016 is doorgegaan en 
dat de regeling nu binnenkort wordt vastgesteld voor 2017. 
Het bovengenoemde “na overleg met betrokken organisaties” is waarschijnlijk van toepassing op 
de bijeenkomsten van maandag 31 oktober a.s. Of er van overleg sprake is of van mededeling is 
me nog niet helemaal duidelijk. 

Van dit treffen op 31 okt. heeft Stichting Studiegroep Leudal e.o. echter geen uitnodiging gehad. 
 Ik ken het schrijven wel vanaf de voetbalvereniging. 
Ik zal maandag 31-10-2016 om 20,15 uur wel aanwezig zijn bij de behandeling `cultuur` waar de 

stichting naar mijn mening zeker onder valt. 

Ik hoop meer duidelijkheid te krijgen en ga ervan uit dat voor 2016 de korting van 50% niet 
doorgaat. 

Met vriendelijke groet 

Jan Hocks 
Voorzitter Studiegroep Leudal e.o. 

Gemeenschapshuis Neer 

Geacht college, 

Zoals  maandag, 31 oktober 2016, is afgesproken, zend ik u thans een eerste reactie van het 
bestuur van de Stichting Gemeenschapshuis Neer op de conceptsubsidieregeling voor 

gemeenschapshuizen.  
Het gaat om een herhaling van hetgeen wij ook al tijdens de informatiebijeenkomst naar voren 
brachten. 

1. Tijdens de presentatie op de 31e gaf u aan dat de subsidieregeling gezien moet worden in relatie
tot inhoudelijk beleid.
Op zich onderschrijven wij dit uiteraard. We constateren echter, en u met ons, dat het

gemeentelijke beleid met betrekking tot gemeenschapsaccommodaties momenteel nog niet is
uitgekristalliseerd.



Wel is er een visiestuk van juli dit jaar, maar zolang die visie niet verder is geconcretiseerd, blijft 

het voor u, de raad, en ons - de Haammaeker en de Neerse gemeenschap -, onduidelijk wat 

"stenen voor de gemeente en exploitatie voor de gemeenschap" in concreto betekent.  
Terzijde: Dat de gemeente ook nog niet uitgesproken heeft of zij in relatie tot de plannen voor 
Sportpark Leudal Oost überhaupt nog toekomst ziet voor de Haammaeker, is ons duidelijk, maar 
achten wij meer een academische vraagstelling waar de initiatiefne(e)m(st)ers van Sportpark 
Leudal Oost, het bestuur van de Haammaeker en de Neerse gemeenschap voor de Haammaeker in 
de komende jaren wel degelijk een rol voor het Neerse gemeenschapshuis zien weggelegd en wel 

op basis van de uitgangspunten: "Sportieve activiteiten voor Leudal Oost en culturele en verwante 
activiteiten in de Haammaeker" en "goede samenwerking tussen beide voorzieningen". 

1a. De uitwerking van de gemeentelijke visie over gemeenschapsaccommodaties in een nieuw 
accommodatiebeleid wordt overigens, is op de voorlichtingsavond nog eens aangestipt, ook 
uitvoerig besproken met het OOG. 

Daarbij komen het inhalen van noodzakelijk, maar achterstallig, groot onderhoud aan de gebouwen 
èn het - nadat de beoogde "nulsituatie" is bereikt - toekomstig groot onderhoud op basis van een 
op te stellen onderhoudsplan aan de gebouwen aan bod.  

1b. Bovendien wordt gesproken over aanpassingen binnen de accommodaties die nodig zijn om 

een goede uitgangssituatie te bereiken voor uitvoering van het beginsel: "exploitatie voor rekening 
van/door de gemeenschap". Het stemt ons tevree dat het gemeentebestuur meermalen heeft 

aangegeven hieraan te willen meewerken. 
Ook weer terzijde: het bestuur van de Haammaeker heeft inmiddels een plan opgesteld om de 
inrichting van het gemeenschapshuis aan de maat te brengen. Dit plan zullen wij, tezamen met 
een subsidieaanvrage, separaat aan u doen toekomen. Voor medebekostiging hebben wij inmiddels 
een beroep gedaan op het VSB-fonds. Ook gaan wij in overleg met de Rabo over een financiële 
bijdrage. Wij gaan tenslotte uit van een substantiële inbreng vanuit het verenigingsleven/de 
dorpsgemeenschap. 

1c. Tenslotte hebben wij goed nota genomen van uw uitspraak, afgelopen maandag, dat u streeft 
naar een gelijke uitgangspositie voor de toekomst bij alle gemeenschapshuizen, maar dat u er ook 
vanuit gaat dat er in specifieke situaties maatwerk nodig blijft. 

2. Veel is dus nog onzeker zolang het gemeenschapsaccommodatiebeleid in de steigers staat; dit

geeft u ook aan in de toelichting waarom het bij de subsidieverordening voor gemeenschapshuizen
om een tijdelijke regeling gaat. Hierop zullen onze collega's van De Roffert in hun reactie ingaan,
maar de redactie van die toelichting, zo constateerde u met ons, is niet volledig duidelijk en roept

in ieder geval waarschijnlijk onbedoelde vragen op.

3. U brengt een door ons in bepaalde mate gedeelde koppeling aan van de intensiteit van gebruik
èn de instandhoudbaarheid van een gemeenschapsvoorzieningen.

Wij hebben op de 31e aangeroerd dat de gemeente aan een goede bezettingsgraad kan bijdragen.
Immers:
Elders formuleert u op het terrein van het sociale domein beleid om voorzieningen zo dicht
mogelijk bij de mensen die, bijvoorbeeld, vallen onder de Wmo, te brengen. Dit beleid
ondersteunen wij. In de eind vorig jaar uitgebrachte rapportage over Wmo-scan die Spirato heeft
gehouden, staat beschreven hoe de gemeenschapshuizen kunnen worden ingezet om aan uw
zoëven gememoreerde beleiduitgangspunt daadwerkelijk uitvoering te geven. En benutting van die

mogelijkheden komt tevens ten goede aan de bezettingsgraad van onze accommodaties; er is
sprake van ook door u omarmde synergie!

4. Wij zijn tevreden met de positieve reactie van wethouder Backus op de vraag van ons of
gemeenschapshuizen wanneer zij ten behoeve van de lokale gemeenschap en mede met het oog
op het optimaliseren van het gebruik binnen de accommodatie eenmalige activiteiten organiseert

effectief een beroep kunnen doen op de voor incidentele activiteiten in het leven geroepen
subsidies.

Wij stellen een nadere reactie uwerzijds vanzelfsprekend ten zeerste op prijs en verzoeken u 
bovendien bovenstaande ter kennis te brengen van 1) het overleg met de raadsfracties dat voor 3 
november 2016 staat gepland, en 2) de raad ten behoeve van de behandeling van de concept-
subsidieregelingen. 

Hoogachtend, 



Namens het bestuur van de Stichting Gemeenschapshuis Neer, 

Peter Vennekens, 
Voorzitter. 

Zonnebloem Neer 

Geacht College, 

Naar aanleiding van de informatiebijeenkomst afgelopen maandag over de nieuwe 
subsidieregelingen voor Leudal bevestig ik het toen verwoorde standpunt van de afdeling Neer van 
de Zonnebloem dat wij blij zijn met de voorgestelde continuering van de subsidiëring van 
Zonnebloemafdeling en de toezegging dat de uitvoering van de subsidieverordening voor ons niet 

of nauwelijks tot administratieve lastenverhoging zal leiden. 
Ik verzoek u dit standpunt ter kennis te brengen van het overleg van de raadsfracties aanstaande 
donderdag en de raad ten behoeve van zijn besluitvorming over het nieuwe subsidiebeleid. 

Hoogachtend, 

Peter Vennekens, 

Secretaris Afdeling Neer van de Zonnebloem 

Gemeenschapshuis Nunhem 

Wij hebben kennis genomen van het vastgestelde subsidiebeleid van gemeente Leudal. 
U heeft gevraagd voor 8 november te reageren. 

Tevens hebben wij informatie opgevraagd bij Dhr. Vogelaar. 
Wij hebben kennis genomen van het feit dat de gemeentelijke subsidie in 2017 €10.000,= 
bedraagt. 
Deze subsdie is voor de exploitatie van de gymzaal. 
We hebben vernomen dat de kosten voor groot onderhoud als maatwerk wordt bekeken. 

De begroting van 2017 hebben wij reeds ingediend. 
Deze is nogmaals als bijlage toegevoegd. 
Hieruit blijkt dat wij een tekort hebben van ruim € 7.000,=  wat overigens ook voor 2016 geldt. 

Uiteraard doen wij ons best om de uitgaven zo laag mogelijk te houden. 
Extra inkomsten genereren door zaalverhuur blijkt lastig. 

Wij zijn benieuwd hoe gemeente Leudal omgaat met het begrote tekort voor 2016 en komende 
jaren! 

Graag horen wij op korte termijn van u! 

Met vriendelijke groet, 
Bestuur Gemeenschapshuis St. Servaas 

Tamboer- en lyrakorps Heroméne 

Geachte heer van der Kop, 

Helaas waren wij verhinderd tijdens de bijeenkomst afgelopen maandag 31 oktober wegens privé 

omstandigheden. 
We hebben de subsidieregeling versie 14-10 doorgenomen,  zo ook het financiële 
doorberekeningsconcept  subsidies per vereniging. 
Echter valt ons op dat onze vereniging  Tamboer- en lyrakorps Heromene, volgens de berekening 
geen subsidie  meer zal ontvangen in het jaar 2018. Echter andere muziekverenigingen ontvangen 
wel nog subsidie in het jaar 2018. 
Weliswaar zijn er muziekverenigingen  die wel gekort zijn in de subsidie, maar niet zoals onze 

muziekvereniging niks meer mogen ontvangen in het jaar 2018. 
Graag ontvangen we hier meer uitleg over. 



Alvast bedankt voor uw reactie. 

Met vriendelijke groeten namens het bestuur  van Tamboer- en lyrakorps Heroméne, 

Secretaris  Inge Vossen 
P/A  Hollander 13 

 6093 PC Heythuysen 

Heemkundevereniging Horn 

Voorstellen subsidiebeleid 2017 

Heemkundevereniging Horn was niet in de gelegenheid om de infoavond op 31 oktober te 
bezoeken. Toch wil zij een reactie geven voor het nieuw vast te stellen subsidiebeleid. 

Halvering jaarlijkse bijdrage 

De jaarlijkse bijdrage voor de heemkundevereniging wordt met ingang van 2017 gehalveerd van € 
1.500,- naar € 750,-. Uit de ‘financiële doorberekening’ volgt dat meerdere verenigingen met 
minder dan 50% worden gekort. Waarom dit zo is wordt in de subsidieregeling niet verklaard. De 

heemkundevereniging vindt dan ook dat er sprake is van ‘volstrekte willekeur’. 

Opplussen jaarlijkse bijdrage 
Voorstel is om het basisbedrag voor 2017 en voor de jaren daarna ‘op te plussen’ met: 

- Aantal leden
- Activiteiten
- Huisvestingskosten

- Uitgave boekwerk
- Scholenproject
- Tentoonstelling
- Leges

Aantal leden 

Er wordt gesteld dat de nieuwe subsidieregels allemaal dezelfde structuur hebben. Dit geldt echter 

niet voor de ‘subsidiemethode’. Of de heemkundevereniging 25 leden heeft of 250 maakt voor het 
basisbedrag geen verschil. Voor bijvoorbeeld koren, vrouwenverenigingen en ouderenwerk wordt 
het basisbedrag wel afhankelijk gesteld van het aantal leden. De vereniging vindt dit een ‘ongelijke 
behandeling’. 

Voorstel: het basisbedrag voor de heemkundevereniging(en) ‘op te plussen’ afhankelijk van het 

aantal leden. 

Activiteiten 
Heemkundevereniging Horn heeft de afgelopen jaren geconstateerd dat het aantal georganiseerde 
activiteiten door de afzonderlijke heemkundeverenigingen heel divers is. Dit varieert van het 
houden van één tentoonstelling per één of twee jaar terwijl onze vereniging vele activiteiten per 
jaar organiseert waarbij leden en niet-leden welkom zijn. Ook is er wekelijks een inloopmiddag 

waarbij iedereen terecht kan om onder meer samen aan projecten te werken, ons archief in te zien 
en/of samen een kopje koffie te drinken (‘buurthuis-functie’). 
Daarnaast zijn er per jaar twee ‘maatschappelijke activiteiten’ te weten de versiering van 
wegkruisen (Pasen) en het maken en uitdelen van kroedwès-boeketten (O.L.V. 
Tenhemelopneming). 

Voorstel: per activiteit een vast bedrag verlenen, of kan voor deze activiteiten een beroep worden 
gedaan op de ‘Subsidieregeling Evenementen en Publieksactiviteiten’ onder: ‘overige 
publieksactiviteit’. 

Huisvestingskosten 
Kosten die een heemkundevereniging in Leudal uitgeeft voor de huur van een eigen lokaliteit zijn 
zeer verschillend. Zo betaalt Buggenum ca. € 300,- per jaar en onze vereniging € 3.000,-per jaar. 

Een vereniging is afhankelijk van de aanwezigheid van geschikte ruimten in een kern. In Horn was 



geen ruimte aanwezig die ieder moment van de dag beschikbaar is en die ook de mogelijkheid 

biedt voor opslag archiefstukken en naslagwerken. Na veel zoeken heeft de vereniging sinds enkele 

jaren onderdak in een lokaal in de basisschool. Hier kan de vereniging op ieder tijdstip terecht, 
zelfs in het weekend. Ook is hier ons archief gevestigd. 

Voorstel: een bijdrage in huisvestingskosten verstrekken, afhankelijk van de werkelijke 
huurkosten. 

Uitgave boekwerk 
Gemiddeld wordt éénmaal per twee jaar een boekwerk geschreven en uitgegeven. 

Voorstel: bijdrage per uitgave, afhankelijk van de te maken kosten en/of gemeente koopt een 
aantal boeken voor bijvoorbeeld relaties of voor medewerkers, of kan voor deze activiteit een 
beroep worden gedaan op de ‘Subsidieregeling Evenementen en Publieksactiviteiten’ onder:  

‘overige publieksactiviteit’. 

Scholenproject 
Onze vereniging organiseert minimaal éénmaal per jaar een scholenproject voor de groepen 7 en 
8. Afgelopen jaren is met de schooljeugd een wandeling door Horn gemaakt langs plekken met een

oorlogsverleden.

Voorstel: per scholenproject een vast bedrag toekennen. 

Tentoonstelling 
Gemiddeld wordt éénmaal per twee jaar een tentoonstelling georganiseerd. Aan een tentoonstelling 
wordt ook een schoolproject gekoppeld. 

Voorstel: per tentoonstelling een vast bedrag toekennen. 

Leges 
Indien een evenement wordt georganiseerd zijn hiervoor leges verschuldigd. Deze worden 
waarschijnlijk per 1 januari 2017 afgeschaft. Voor een omgevingsvergunning voor bijvoorbeeld het 
oprichten van een bouwwerk / gedenkteken / wegkruis / kapel worden leges in rekening gebracht. 

Voorstel: leges afschaffen of volledig vergoeden. 

Algemeen 

Bij de subsidieverstrekking maakt het de gemeente niet uit of een vereniging ‘actief’ of ‘passief’ is. 
Dit ‘beleid’ dient ons inziens aangepast te worden door het basisbedrag op te plussen conform de 
vorenstaande voorstellen en deze op te nemen in een eenvoudige regeling met een minimum aan 
administratieve handelingen. 

Reactie 
De vereniging ontvangt graag een reactie op onze voorstellen voordat de regeling naar de raad 
wordt gestuurd ter vaststelling. 

Namens bestuur Heemkundevereniging Horn 
Frits Theeven 

06-11-2016

Badmintonclub Heythuysen 

Met deze mail reageren ik namens het bestuur van BC Heytse op  het subsidie beleid van de 
gemeente Leudal zoals aan de orde is gekomen op 31 oktober 2016. De financiële situatie van de 
gemeente dwingt Leudal om bij subsidies flink gas terug te nemen en komt in het subsidiebeleid 
van de gemeente met name jeugd (sport en cultuur) centraal te staan. Het de nering naar de 
tering zetten begrijpen we goed en het stimuleren van de jeugd daar staan we volledig achter. 
Maar dit pakt voor BC Heytse nadelig uit, ondanks het feit dat bijna de helft van onze leden 

jeugdleden zijn. Voor dat ik daar verder op in ga even wat over onze badminton vereniging BC 
Heytse.  



Onze vereniging bestaat uit bijna 50% uit jeugdleden en wij zijn naast Baexem nog de enige 

badminton club in Leudal met een jeugdafdeling. Als je naar onze jeugd kijkt dan zie je dat 

badminton een behoorlijke instroom heeft van jeugdleden die niet, of moeilijk, kunnen aarden in 
teamsporten (zoals voetbal of handbal) of contactsporten (bijvoorbeeld judo), vanwege de 
beperkingen zoals bijvoorbeeld autisme. Badminton is een meer individuele sport en dit vraagt ook 
wat van de begeleiding. Wij hebben op de trainingsavond van de jeugd voor de begeleiding, naast 
een professionele trainer, ook nog minimaal 5 vrijwilligers nodig. Daarnaast werken we met kleine 
groepen kinderen om de training goed te laten verlopen, maar dit betekent wel extra uren 

zaalhuur. Dit trekt een behoorlijke wissel op wat wij van onze leden kunnen vragen en slokt 
daarnaast een groot deel van onze financiële ruimte op.  
Als ik naar de huidige bestedingen van onze vereniging kijk dan zie ik dat we het subsidiebedrag 
vrijwel volledig gebruiken om de begroting van onze jeugdafdeling sluitend te maken. 
In het nieuwe subsidiebeleid staat, met mooie woorden, dat we het jeugd sporten willen stimuleren 
en dat daarom de jaarlijkse bijdrage per jeugdlid is toegenomen. Maar voor onze vereniging is de, 

bittere, werkelijkheid dat we bijna 1000 Euro bijdrage gaan missen en die gaat bij ons vrijwel 
volledig op aan onze jeugdafdeling. 
Wat ons verder opvalt aan de subsidiemethode is de verschillende basisbedragen die gehanteerd 
worden. Waarom krijgen zaalsporten zoals judo, turnen en taekwondo een basisbedrag van 
€2.000,- en badminton €1.000? Badminton is totaal niet vergelijkbaar met tafeltennis wat betreft 

de benodigde accommodatie. Daarom is het erg vreemd dat badminton met tafeltennis is 
opgenomen in dezelfde categorie. 

Twee jaar geleden is BC Roggel ook gestopt en daarnaast zijn Helden en Heel ook gestopt om 
badminton voor de jeugd aan te bieden. Gevolg is dat veel jeugdleden uit omringende dorpen 
komen om in Heytse te  badmintonnen, ook omdat wij veel aandacht aan jeugdleden besteden die 
niet kunnen aarden bij een andere team- of contactsport. Wij willen graag de jeugd van Leudal de 
mogelijkheid blijven bieden om voor badminton als sport te kunnen kiezen. Daarnaast willen we 
ook jeugdleden die moeite hebben met een teamsport of contactsport de mogelijkheid bieden om 
te badmintonnen.  

Ik vraag u om bovengenoemde opmerkingen over te nemen in het subsidiebeleid en badminton in 
te delen bij de vergelijkbare categorie qua basisbedrag voor judo, turnen en taekwondo.  

Groeten Hans Smit  
Voorzitter BC Heytse 

Schutterij Grathem 

Hierbij een reactie op het concept subsidiebeleid. 

Ik zie dat er een groot verschil zit in subsidie tussen instrumentale verenigingen en schutterijen. 
Bij onze vereniging maakt de slagwerkgroep onderdeel uit van de schutterij, terwijl de activiteiten 
die we met de slagwerkgroep verrichten ongeveer hetzelfde zijn als een instrumentale vereniging, 

naast het begeleiden van de schutterij. 

Met de slagwerkgroep doen we veel meer dan voorbereiding en uitvoering van 
schuttersactiviteiten, zoals: 
Deelname aan concoursen (6x limburgs kampioen, 5x nederlands kampioen in de laatste 30 jaar), 
begeleiding van communicanten, intocht St. Nicolaas, jaarlijks concert met harmonie en fanfare, 
concerten met andere muziekverenigingen, muzikale opluistering van gedecoreerden met 

Koningsdag 2016, opluisteren H. Mis etc. 
Verder laten wij, in tegenstelling tot andere schutterijen, de opleiding verzorgen door een 
professionele organisatie, hebben we een succesvolle jeugddrumband en 2 dirigenten voor de 
slagwerkgroep en jeugddrumband. 

Bij onze vereniging krijgt de slagwerkgroep speciale aandacht, waarbij we enorm inzetten op het 

aantrekken en begeleiden van jeugdleden. 
Slagwerkgroepen die deel uitmaken van een instrumentale vereniging worden op een andere 
manier gesubsidieerd. 

Met het voorliggende subsidiebeleid is het voor ons als vereniging bijna onmogelijk om 
onze  activiteiten van de slagwerkgroep en jeugddrumband op deze manier voort te zetten. 

Tot slot wil ik nog opmerken dat we in februari 2016 een gesprek hebben gehad met een 
medewerker van de gemeente Leudal over het subsidiebeleid. We hebben een aantal vragen 



gesteld over subsidies en muziekonderwijs. Na dit gesprek is nog diverse keren contact geweest, 

maar een antwoord hebben we tot op heden niet gehad. 

Met vriendelijke groet, 

Theo Gielen (voorzitter) 
Schutterij St. Severinus Grathem 

Parochies 

Zie aparte brief 

SOSL
Geacht College,
In november 2015 hebben 16 seniorenverenigingen samenwerkend in de stichting SOSL 
schriftelijk een uitvoerige toelichting gegeven aan het College en de raad van de gemeente 
Leudal over hun maatschappelijke relevantie in de kernen. We vonden dit noodzakelijk omdat 
een wethouder en enkele raadsleden zich nogal laatdunkend uitlieten over 
seniorenverenigingen. Een 2e reden was een aangekondigde subsidieverlaging. De reacties 
gaven aan dat de maatschappelijke betrokkenheid van de seniorenverenigingen positief erkend 
werd. We zijn dan ook verrast dat in de voorgestelde subsidie 2017 de seniorenverenigingen 
gekort worden met maar liefst 42%. Een andere relevante vereniging , Zij Actief, wordt gekort 
met 16%. De motivatie voor dit verschil ontbreekt. We vinden het jammer dat er nog altijd geen 
duidelijke koppeling is tussen het accommodatie-en subsidiebeleid. Er zijn grote prijsverschillen 
in de gemeenschapshuizen m.b.t. huur-en consumptieprijzen. Seniorenverenigingen zijn “grote 
gebruikers” van de gemeenschapshuizen. Maatwerk in de subsidie zou per vereniging welkom 
zijn.
We hebben de uitwerking van het Beleidskader Subsidieregeling maatschappelijke 
ondersteuning uitvoerig bekeken. In deze voorgestelde subsidieregeling 2017 stellen wij namens 
de gezamenlijke seniorenverenigingen een andere verdeelsleutel voor, met inachtneming van 
het totaalbedrag van € 37.250.
Iedere seniorenvereniging ontvangt een vast bedrag van  € 1.000, totaal € 16.000.
Het resterend bedrag van € 21.250 wordt gedeeld door 3903 leden. (€ 5,45 per lid) Iedere 
vereniging ontvangt dan € 1.000 en het aantal leden x € 5,45. We vragen U verder het 
totaalbedrag aan te passen bij het bereiken van 3951-4001 leden. ( clusters van 50 leden).
 
Met vriendelijke groet,
Namens de gezamenlijke seniorenverenigingen
 
René Stokbroeckx                                                                          Dini Gruyters
Voorzitter SOSL                                                                              Secretaris SOSL  


